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Расписа 1нiе богослуже1нiй на янва1рь и февра1ль 2024 
Навече́рие Рождества Христова (Рождественский сочельник). Прмцц. Евгении и с нею, мчч. Прота, 
Иаки́нфаи мцц. Кла́вдии. 

5-01-24 Пят 18:00 Утреня 
6-01-24 Субб 08:00 Божественная Литургия св. Иоанна Златоустого. 

РОЖДЕСТВО ПО ПЛОТИ ГОСПОДА БОГА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. 

6-01-24 Субб 16:00 
18:00 

«Общая» исповедь 
Всенощное Бдение c литией 

7-01-24 Воск 08:00 Божественная Литургия св. Василия Великого.  
Конец Рождественского поста.  

По пло́ти обре́зание Господа Бога и Спасителя нашего Иисуса Христа; Свт. Васи́лия Великого, 
архиепископа Кесарии Каппадокийской. Предпразднства Богоявления 
13-01-24 Субб 18:00 Бдение 
14-01-24 Воск 08:00 Божественная Литургия св. Василия Великого. 

Преставление, второе обре́тение мощей преподобного Серафи́ма, Саровского чудотворца. 
Престольный Праздник св. Серафимовского Прихода. 
14-01-24 Воск 18:00 Всенощное Бдение c литией в св. Серафимовском храме. 
15-01-24 Пон 08:00 Божественная Литургия и молебен в св. Серафимовском храме. 

CВЯТОЕ БОГОЯВЛЕНИЕ. КРЕЩЕНИЕ ГОСПОДА БОГА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. 
18-01-24 Четв 18:00 Всенощное Бдение c литией 
19-01-24 Пят 08:00 Божественная Литургия и Великое Освящение Воды 

33-я неделя по Пятидесятнице, неделя по Богоявлении. 
20-01-24 Субб 18:00 Бдение 
21-01-24 Воск 08:00 Божественная Литургия 

34-я неделя по Пятидесятнице, Прпп. Павла Фивейского и Иоа́нна Кущника. 
27-01-24 Субб 18:00 Бдение 
28-01-24 Воск 08:00 Божественная Литургия 

35-я неделя по Пятидесятнице, Апостола от 70-ти Тимофе́я Ефесского; Собор новомучеников и 
исповедников Церкви Русской. 

3-02-24 Субб 18:00 Всенощное Бдение c литией 
4-02-24 Воск 08:00 Божественная Литургия 

36-я неделя по Пятидесятнице, Перенесение мощей сщмч. Игна́тия Богоносца, епископа. 
10-02-24 Субб 18:00 Бдение 
11-02-24 Воск 08:00 Божественная Литургия 

СРЕТЕНИЕ ГОСПОДА БОГА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. 
14-02-24 Сред 18:00 Всенощное Бдение c литией 
15-02-24 Четв 08:00 Божественная Литургия 
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SCHEDULE OF SERVICES FOR JANUARY & FEBRUARY 2024 

The Eve of the Nativity of Christ. Nun-martyr Eugenia of Rome, and with her Martyrs Philip her father, 
Protus, Hyacinth (Jacinth), Basilla, and Claudia 
5-01-24 Fri 18:00 Matins 
6-01-24 Sat 08:00 Divine Liturgy of St John Chrysostom 

NATIVITY ACCORDING TO THE FLESH OF OUR LORD GOD AND SAVIOUR JESUS CHRIST 

6-01-24 Sat 16:00 
18:00 

“General” Confession 
“All Night” Vigil with Litia 

7-01-24 Sun 08:00 Divine Liturgy of St Basil the Great. End of the Nativity Fast. 
The Circumcision of Our Lord Jesus Christ. Sunday after the Nativity and before the Baptism of Our Lord and 
God and Saviour Jesus Christ St. Basil the Great, archbishop of Caesarea in Cappadocia 
13-01-24 Sat 18:00 Vigil 
14-01-24 Sun 08:00 Divine Liturgy of St Basil the Great 
Repose and the second finding of relics of Venerable Seraphim, wonderworker of Sarov. 
Patronal feastday of the St Seraphim’s parish in Woolloongabba 
14-01-24 Sun 18:00 “All Night” Vigil with Litia at St Seraphim’s parish. 
15-01-24 Mon 08:00 Divine Liturgy and Moleben at St Seraphim’s parish 

THE HOLY THEOPHANY OF OUR LORD, GOD, AND SAVIOUR JESUS CHRIST (BAPTISM OF THE LORD). 
18-01-24 Thu 18:00 “All Night” Vigil with Litia 
19-01-24 Fri 08:00 Divine Liturgy with the Great Blessing of the Waters 
33rd Sunday after Pentecost, Sunday after Theophany. 
20-01-24 Sat 18:00 Vigil 
21-01-24 Sun 08:00 Divine Liturgy 
34th Sunday after Pentecost, St. Paul of Thebes, and St. John Calabytes ("Hut-dweller") of Constantinople 
27-01-24 Sat 18:00 Vigil 
28-01-24 Sun 08:00 Divine Liturgy 
35th Sunday after Pentecost, Apostle Timothy of the Seventy; Synaxis of the New Martyrs and Confessors of 
the Russian Church, Holy Blessed Ksenia of St Petersburg 
3-02-24 Sat 18:00 “All Night” Vigil with Litia 
4-02-24 Sun 08:00 Divine Liturgy 

36th Sunday after Pentecost, Translation of the relics of Hieromartyr Ignatius the God-bearer, bishop of 
Antioch 
10-02-24 Sat 18:00 Vigil 
11-02-24 Sun 08:00 Divine Liturgy 

THE MEETING OF OUR LORD, GOD AND SAVIOUR JESUS CHRIST. 
14-02-24 Wed 18:00 “All Night” Vigil with Litia 
15-02-24 Thu 08:00 Divine Liturgy 
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